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دو نعمت

گفتن از خدمات مجموعه بهداشــت و ســامت کشــور 
چیزی نیســت که بتوان آن را در یک یادداشــت خاصه 
کرد به ویژه وقتی سراســر کشــور از شــرق تا غرب و از 
شــمال تا جنوب آن نزدیک به ســه ســال سخت درگیر 
بیماری ناشــناخته ای تحت عنوان کووید 19 قرار گرفت 
یا بهتر اســت بگوییم مورد حمله واقع شد که نتیجه آن 
شــهادت مظلومانه ده ها تن از پرســتاران و پزشکان بود. 
دیگر مجموعه ای که به جرأت می توان گفت امنیت جامعه 
مرهون زحمات شبانه روزی و بی وقفه آنان به خصوص در 
حوادث گذشته و سال های پیش از آن بوده است مجموعه 

انتظامی در سراسر کشور است که در وصف نیاید.
خدمات ارزنده این دو نهاد به راســتی شایســته ستایش 
است و خیلی طبیعی است که این دو که تا پای جان خود 
در عرصه خدمتگزاری به مردم در حال فعالیت هســتند 
در تمامی شــئون جامعه و تا آنجا کــه وظایف برای آنها 
تعریف شده است بخواهند دین خود را حتی بیش از توان 
ادا کنند. اما مسئله زمانی حساســیت برانگیز می شود یا 
می توان گفت موجب ســوء تفاهم می شــود که وقتی این 
دو نهــاد در برخی خدمات به عنــوان آخرین حلقه های 
یک زنجیر هســتند بخواهند بار دیگر ســازمان هایی که 
به وظایف خود به درســتی عمل نمی کننــد را بر دوش 
بکشــند. به عنوان مثال می توان از اقدامات علوم پزشکی 
در طرح جوانی جمعیت و نیروی انتظامی در جمع آوری 
معتادان متجاهر اشاره کرد در حالی که نهادهای اقتصادی 
که موضوع اول بی رغبتی جوانان برای فرزندآوری اســت، 
اقدامــات قابل قبولی در این حوزه انجام نداده اند اما علوم 
پزشکی وارد شده به سبب اقداماتی موجب به وجود آمدن 
ســوء تفاهم در میان مردم شده اســت از سوی دیگر در 
حالی که هنوز مراکز ماده 1۶ و مراکز ترک اعتیاد معتادان 
متجاهر آماده نیست و عماً ظرفیتی برای نگهداری وجود 
ندارد در طرح های ضربتی جمع آوری نیروی انتظامی وارد 
می شــود. یکی از کارکنان نیروی انتظامی در خاطراتش 
می آورد به محض تحویل متجاهریــن آنها زودتر از ما به 
محل باز می گردند گاهی هم آنها ما را با نام می شناســند 
و هــم ما آنها. به هر روی باید گفت اینگونه مدیریت ها در 
وضعیت کنونی پاســخگو نیســت و همزمان پیش نرفتن 
اقدامات برای سر و سامان دادن به اوضاع موجب به وجود 
آمدن سوء تفاهماتی می شود که شاید به این زودی از ذهن 

مردم پاک نشود. 3

معاون فرهنگی و رسانه ای ارشاد 
فارس:

 خبرنگار اسمی 
که وظیفه نگاشتن

 و نقش آفرينی
 دارد

 مدیر مسئول روزنامه سبحان:
جسارت و کنجکاوی 

خبرنگار باعث امیدآفرينی و 
اعتمادسازی می شود

گرامیداشــت 17 مردادمــاه روز خبرنگار و 
یاد و خاطره شــهید محمود صارمی بهانه ای 
شــد تا مجموعه مدیریت روزنامه سبحان از 

تاش های کارکنان این رسانه... 2

رئیس قوه قضاییه:
 ما مسئولان بايد به حرف هايی 

که می زنیم عمل کنیم
رئیــس قوه قضاییه گفت: ما مســئولان باید به 
حرف هایی که می زنیم عمــل کنیم و نباید در 

عمل به وعده هایمان تأخیر وجود داشته باشد.
آیین واگذاری ۵ هزار فقره ســند رسمی اماک 

شهرستان بختگان با حضور ...

رئیس جمهور: 
از کسانی که نمی گذارند 

رسانه های دشمن جای حق و 
باطل را عوض کنند سپاسگزارم

رئیس جمهور خطــاب به خبرنــگاران گفت: 
صمیمانه از زحمات بســیار شــما که در فراز 
و فرودها در مقابل جریان خبری و رســانه ای 

دشمن که به دنبال آن است حق را...

نام نويسی ۱۱۱ نفر در نخستین روز پیش ثبت نام  داوطلبان مجلس
صفحه3
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مدیر عامل آبفا فارس بیان کرد: 
رفع بیش از ۶۸۰۰ مورد اتفاقات آب طی ۴ ماه گذشته

مدیر کل فرهنگ و ارشاد فارس خبر داد: 
337 ايجاد دبیرخانه دائم جشنواره خبرنگار زن مسلمان در شیراز

تی
حیا

ره 
اه

 ط
س:

عک

در يازدهمین گام از جهش عمرانی شیراز رخ می دهد ؛ ۶ میلیون متر مکعب حجم آسفالت با اعتبار ۱2 هزار میلیارد ريال

رضايتمندی و پاسخ گويی در مسیر آسفالت شده 
صفحه4و5
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وزیر ارتباطات خبر داد:
امکان استفاده از سرویس های اربعین 

در طول سال
ایســنا، وزیر ارتباطات و فناوری اطاعات در جلســه با 
ارائه کننــدگان ســرویس های فناورانه در ایــام اربعین، 
تأکید کرد خدمات فناورانه در این ایام جلوه و اثربخشــی 

بیشتری دارد.
روز گذشــته جلســه هماهنگی رویداد همراه با اربعین؛ 
همگام بــا فناوری با حضــور وزیر ارتباطــات و فناوری 
اطاعات برگزار شــد. در این جلســه که رئیس سازمان 
فناوری اطاعات ایران به همراه نمایندگان اپلیکیشــن ها 
و شــرکت هایی که برای اربعین سال جاری سرویس های 
فناورانــه ای را تهیــه کرده اند نیز حضور داشــتند، وزیر 
ارتباطات با اشــاره به اینکه خدمت و تســهیل کار مردم 
توســط پلتفرم ها باید در هر موقعیتی انجام شود، گفت: 
مــا وظیفه داریم در این حوزه و از طریق کارگروه اقتصاد 
دیجیتال موانع را برای فعالیت کسب و کارها و پلتفرم های 
بومی برطرف کنیم. وی افزود: اگر مردم می توانند کارهای 
خود را بــا چند کلیک انجام دهند، چرا این امکان فراهم 
نشــود. زارع پور با اشاره به سرویس های جدید و متنوعی 
که برای ایام اربعین حسینی ارائه می شود، گفت: به برکت 
این ایام، می توان این سرویس ها در طول سال نیز پایدار و 
در خدمت به مردم باشند. وی به اهمیت و ارزش خدمت 
در ایام اربعین حسینی اشاره کرد و افزود: خدمت فناورانه 
می تواند جلوه و اثربخشــی بیشــتری در این ایام داشته 

باشد و کار ویژه تری است.
وزیر ارتباطات با اشاره به اینکه مشکات و موانع سرویس 
هــای فناورانــه در ایام اربعین باید در ســتاد اربعین نیز 
پیگیری شــود اعام آمادگی کرد کــه با جمع بندی این 
مشکات در این جلسه در ســتاد اربعین و دستگاه های 
مربوطــه نیز پیگیری کند. طبق اعــام وزارت ارتباطات 
و فنــاوری اطاعات، بر اســاس همین گــزارش در این 
جلســه نمایندگان برنامه های کاربردی و شــرکت های 
ارائه کننده ســرویس هــای فناورانه در حوزه های حمل 
و نقل، پیام رســان ها، برنامه های راهنمــای زائر، دریافت 
ارز و برخی دیگر از ســرویس های تولیــد محتوا حضور 
داشــتند و با معرفی ســرویس های خود بــرای اربعین 
 سال جاری مشــکات و موانع ارائه این سرویس ها را نیز 

مطرح کردند.

مدیرعامل صندوق بازنشستگی کشوری:
واریز نوبت سوم وام ضروری ۳۰ 

میلیون تومانی بازنشستگان کشوری
ایرنا، مدیرعامل صندوق بازنشستگی کشوری از پرداخت 
نوبت ســوم وام ضروری 3۰میلیــون تومانی این صندوق 

برای واجدین شرایط خبر داد.
نعمت ا... ترکی گفت: مرحله سوم وام 3۰ میلیون تومانی 
به حســاب 33 هــزار نفــر از متقاضیان واجد شــرایط 

روزگذشته واریز شد.
ترکی افزود: امکان ثبت نام این نوع تســهیات به صورت 
مســتمر وجود دارد و بازنشســتگان که متقاضی دریافت 
این وام هســتند می توانند به بخش تســهیات مالی در 
ســایت صندوق به نشــانی cspf.ir مراجعه و درخواست 

خود را ثبت کنند.

وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی:
رئیس جمهور هدیه معاونت مطبوعاتی 

را پنج برابر افزایش داد

فرهنگ  وزیــر  ایرنا، 
و ارشــاد اســامی، 
رئیس جمهور  گفت: 
معاونت  هدیه  میزان 
بــه  مطبوعاتــی 
مناسبت روز خبرنگار 
را بــرای همه آنهایی 
ســامانه  عضــو  که 

رسمی خبرنگاری هستند، به پنج برابر افزایش داد.
محمدمهدی اسماعیلی در مراسم روز خبرنگار و اختتامیه 
بیست ویکمین جشنواره ملی رسانه های ایران که با حضور 
رئیــس جمهوری و جمعی از معاونان در ســالن اجاس 
ســران برگزار شــد، بیان کرد: درباره مسکن خبرنگاران 
هم با هماهنگی های بســیار خوب دولت و با حمایت های 
رئیس جمهــور به همه خبرنگاران و اصحاب رســانه که 
 در طــرح ملــی اقدام مســکن ثبت نــام کرده اند کمک 

خواهیم کرد.
وی افزود: بیمه و مســکن خبرنــگاران جزو دغدغه های 
 اصلی وزارت ارشــاد اســت که انشــاءا... با قوت در حال 

انجام است.
وزیر فرهنگ و ارشــاد اســامی خاطرنشــان کرد: آقای 
رئیس جمهــور من در محضر شــما می گویم که در دوره 
کمتر از دوســاله حضورتان در دولت، میزان بیمه شدگان 
حــوزه خبرنگاری در صندوق هنــر به 9۸ درصد افزایش 
پیدا کرده اســت. ما در وزارت فرهنگ و ارشــاد اسامی 
آمادگی ایــن را داریم که هر کــس در حوزه خبرنگاری 
به عنوان خبرنگار شــناخته می شــود با تمــام وجود در 

خدمت شان باشیم.
اسماعیلی همچنین در خصوص بیست و یکمین جشنواره 
ملی رســانه های ایران گفت: خدا را شــاکریم که بعد از 
وقفه ای 1۰ ســاله جشــنواره رســانه های ایران به همت 
همکاران خوبمان در معاونت مطبوعاتی وزارت ارشــاد و 
با مشارکت همه دلســوزان در حوزه رسانه های کشور به 

خوبی برگزار شد.
اکنــون باید تشــکر ویــژه از رئیس جمهورمان داشــته 
باشــیم کــه علیرغــم تراکــم برنامه ها و مراســمی که 
 داشــتند با روی گشــاده دعوت حضور در این نشست را 

پذیرفتند.
وی همچنین در بخشی دیگر از سخنان خود درباره سالی 
که گذشت بیان کرد: ما یک جنگ ترکیبی همه جانبه در 
سال گذشته داشــتیم که با مقاومت فرزندان مردم ایران 
ایســتادیم و این گردنه را هم پشــت سرگذاشتیم. ملت 
ایران، جامعه خبری و جامعه رســانه ای با ایستادگی این 

مسیر را هموار کردند.
اســماعیلی ادامه داد: امروز هم در روز خبرنگار که به نام 
شهید صارمی نامگذاری شده یک نماد است، نماد ایثار و 
از جان گذشــتگی، ان شاءا... جامعه رسانه ای این مسیر را 

با قوت ادامه می دهند.
وی تأکید کرد: اکنون از همه اصحاب فرهنگ و رسانه که 
نظام اسامی را برای تحقق اهداف الهی و خدمت رسانی 

به مردم یاری می رسانند تقدیر و تشکر می کنم.

ایرنــا، حســین امیرعبداللهیان، وزیر امور خارجه کشــورمان درباره 
عضویت ایران در شانگهای و بریکس و ارتباط آن با مذاکرات برجام، 
گفت: هیچ ارتباط مستقیمی بین شانگهای و بریکس با برجام وجود 
ندارد. عضویت ما در شانگهای در روزهای گذشته انجام شد و کارهای 
بسیار زیادی در حوزه سیاسی و امنیتی و تجاری در حال انجام است.
امیرعبداللهیان وزیر امور خارجه کشــورمان در جمع خبرنگاران در 
حاشیه کنفرانس ایران و بریکس، در خصوص نقش و اهمیت فعالیت 
خبرنگاران اظهارداشــت: در دنیای امروز دیپلماســی رسمی بدون 
دیپلماسی رسانه ای ابتر است، شما خبرنگاران به ما کمک می کنید و 

این روحیه کنجکاوی در شما قابل تحسین است.
وی گفت: پیگیری و کنشگری شما حداقل اثرش در ما این است که 
بخش هایی را در ارتباط با موضوعات مختلف بیان کنیم و حیف است 
از شــهید صارمی که خبرنگار خبرگزاری جمهوری اسامی ایرنا بود 

یاد نکنیم و یاد و خاطره تمام شهدا را گرامی می داریم.
امیرعبداللهیان در خصوص ســفر خود به ژاپن تصریح کرد: سفر به 
ژاپن در چارچوب نگاه به آســیا انجام شد، طبعا دولت ژاپن همواره 
عاقه مند اســت برای اینکه حجم تبادل تجاری تهران و توکیو ارتقا 
پیدا کند و همچنین عاقه مدند موضوع مذاکرات رفع تحریم ها مورد 

توجه قرار گیرد و ایده هایی را مطرح کردند.
وی دربــاره عضویت ایــران در شــانگهای و بریکــس و ارتباط آن 
با مذاکرات برجام، گفت: هیچ ارتباط مســتقیمی بین شــانگهای و 
بریکــس با برجام وجود ندارد. عضویت ما در شــانگهای در روزهای 
گذشته انجام شد و کارهای بسیار زیادی در حوزه سیاسی و امنیتی 
و تجاری در حال انجام است. در خصوص بریکس در اول راه هستیم. 
از طــرف افریقا ابتکاری صورت گرفت که دوســتان بریکس بتوانند 
وارد این گروه شــوند. کمتر از ده روز پیش احمدیان، دبیر شــورای 

عالی امنیت ملی در نشســت شــورای امنیت اعضای بریکس حضور 
پیدا کردند و آیت ا... رئیســی دوم شهریور در نشست سران بریکس 
شــرکت می کنند و بریکس پاس اکنون بحث بر ســر این است که 
چــه معیارهایی را بــرای پذیرش اعضای جدید پیــش بینی کنند. 
اکنــون مهم ترین مســئله حضور رئیس جمهــور در ترکیب بریکس 
و بریکس پاس اســت. وزیر خارجه در خصوص ســازوکار گروهای 
بین المللی برای مقابله با تحریم ها نیز گفت: نفس تشکیل بریکس با 
نگاه چندجانبه گرایی شــکل گرفت. دنیا در حال گذار است و امروز 
جهان از هژمونی امریکا در حال عبور است و قطعاً شانگهای می تواند 
ســازوکاری را برای این کار معرفی کند. وی افزود: بریکس در حال 
طراحی ســازوکاری برای عضویت اعضای جدید است و هنوز نهایی 
نشده است. من با اعضای پنج کشور صحبت کردم تا کشورها شانس 
بیشــتری برای عضویت داشته باشــند، ایران از همه فرصت ها برای 
عضویت اســتفاده می کند. وزیر امور خارجــه در پایان در خصوص 
ادعای بازداشت پنجمین آمریکایی و تبادل زندانیان خاطرنشان کرد: 
از طریق عمان و قطر ماه هاست پیام هایی تبادل می شود و از نظر ما 
کاماً موضوع انسانی است و به واسطه ها اعام کردیم که آمادگی به 

انجام رسیدن گفت وگوها را داریم.

وزیر امور خارجه خبر داد:

هیچ ارتباط مستقیمی بین شانگهای و بريکس با برجام وجود ندارد

تسنیم، ســید احســان خاندوزی، وزیر اقتصاد در جمع خبرنگاران 
دربــاره فروش اوراق مالی در دولت ســیزدهم و ادعــای محمدباقر 
نوبخت، رئیس سازمان برنامه و بودجه دولت قبل، درباره فروش 313 
هزار میلیارد تومان اوراق در دولت ســیزدهم و درخواســت مناظره 
گفت: نیازی به مناظره نیســت و افراد باید پاســخگو باشند که چرا 

بدهی ایجاد کردند.
خانــدوزی تأکید کرد: بیش از نیمــی از کل اوراق 14۰1 تنها برای 

بازپرداخت بدهی دولت قبل پرداخت شده است.
وزیــر اقتصاد در خصوص احتمــال افزایش قیمت نان و بنزین اظهار 
داشــت: هیچ طرحی برای افزایش قیمت بنزین مطرح نیست. درباره 
افزایــش قیمت نان نیز وزیر کشــور توضیحاتــی دارد که چون در 

استان های مختلف متفاوت است به زودی اعام می کند.
پول بلوکه شده در چین نداريم

وی در پاســخ به ســؤالی در خصوص پول های ایران در چین، گفت: 
تنها منابع ما در کشور چین فقط به عنوان اجرای پروژه های فاینانسی 
اســت که چین در کشــور ما دارد؛ البته باید گفت این مسیر ورودی 
و خروجــی دارد و روزانه این حســاب متغیر اســت و الآن اطاعات 

دقیقی ندارم.
معطلی لایحه رسوب کالا به دلیل اختاف نظر گمرک و اموال تملیکی

سخنگوی اقتصادی دولت درباره لایحه مقابله با رسوب کالا ابراز کرد: 
متن لایحه به این دلیل که برخی دســتگاه ها همچون ســتاد مبارزه 
با قاچاق کالا و وزارت کشــور نکاتی داشــتند که در زمینه گمرک و 
اموال تملیکی اختاف نظر بود، لایحه را در کمیســیون مربوطه نگه 
داشتند که این اختاف نظر دستگاه ها برطرف شود و لایحه به دولت 

ارسال شود.
وی تأکید کــرد: این لایحه دو بخش مهــم دارد که نیازمند اصاح 

قانون اموال تملیکی و گمرکی است و پس از اصاح ارائه می شود.
دوبرابرشدن سهم تسهیلات بانکی در دولت سیزدهم

خاندوزی در پاســخ به ســؤالی در خصوص عدم پرداخت تسهیات 
مسکن از ســوی بانک ها گفت: بانک مرکزی به عنوان نهاد تنظیم گر 
تاش کرده اســت سهم هفت درصدی بخش مسکن از کل تسهیات 

به بیش از 14 درصد برسد )و دو برابر( افزایش داشته است.
خاندوزی گفت: در قانون جهش تولید مســکن عدد 2۰ درصد برای 
پرداخت تسهیات بانک مسکن آمده است، اما باز هم به لحاظ قانونی 
توســط بانک ها باید امسال بیش از ســال گذشته تسهیات مسکن 

اتفاق بیفتد.
وی اضافه کرد: بانک مرکزی و وزیر راه و شهرسازی تمام تاش خود 
را به کار بستند تا بانک هایی را که در زمینه اعطای تسهیات مسکن 

عقب افتادگی داشتند، جبران کنند.

صدا و ســیما، ســرگئی ریابکوف، معاون وزیر امور خارجه روسیه در 
درباره رفتار آمریکا در مذاکرات و لغو تحریم ها گفت صرفنظر از رفتار 
آمریکا، ایران در همکاری با آژانس بین المللی انرژی اتمی به سؤالات 
پاسخ داده است و به این همکاری ادامه میدهد. ما نیز به ایران همین 

توصیه را داریم که به این همکاری ادامه دهد.
معاون وزیر خارجه روســیه درباره مذاکرات خود با علی باقری کنی، 
معاون سیاســی وزیر خارجه کشــورمان گفت گفت وگو های خوبی 
درباره برجام داشتیم. درباره همکاری ایران با آژانس بین المللی انرژی 
اتمی گفتگو کردیم. برای تبادل نظر رو در رو در مسکو از آقای باقری 
دعوت کردیم. تیم های ما در وین هم همکاری خوبی داشتند. درباره 
اجــرای قطعنامه 2231 تبادل نظر کردیم. روســیه و ایران همکاری 

خوبی در زمینه های مختلف دارند.
وی دربــاره عضویت ایران در بریکس نیز گفت از نظر روســیه ایران 

نامزد قدرتمند و خوبی برای همکاری با بریکس است.
ریابکوف در ادامه تصریح کرد روسیه در چند هفته آینده بررسی های 
خود را ادامه می دهد، ما از عضویت ایران در بریکس حمایت می کنیم 

و برای ما مهم است که ایران خواهان عضویت در بریکس است.
معاون وزیر خارجه روسیه درباره آینده برجام هم گفت این به تصمیم 
آمریکا و طرف های اروپایی برجام بستگی دارد. من می دانم که ایران 

آماده بازگشت به برجام است.
وی با اشــاره به سوءاســتفاده و بهانه گیری های بی ارتباط طرف های 
اروپایی که به برجام مرتبط نیست گفت این یک بازی ناعادلانه، ولی 

همیشگی آنهاست و ما را متعجب نمی کند.
ریابکوف تأکید کرد ما به آمریکا توصیه می کنیم از رویکرد های دولت 

قبلی دست بردارند و به تعهداتشان برگردند.
معاون وزیر خارجه روسیه همچنین گفت موضوع کریدور ها و حذف 
تعرفه تجاری میان ایران و روســیه رو به پیشــرفت است. روسیه به 
همکاری با ایران متعهد اســت و روابط دوســتانه دو طرف به نفع دو 

کشور رو به گسترش است.
معاون وزیر خارجه روسیه درباره همکاری های نظامی ایران و روسیه 
نیز گفت این همکاری ها قانونی اســت و برغم خواســت دشمنان دو 
کشــور ادامه می یابد. ما این حق را داریم کــه همکاری های خود را 

گسترش دهیم.

وزیر اقتصاد:

 هیچ برنامه ای برای افزایش قیمت بنزین نداریم

معاون وزیر امور خارجه روسیه:

 با ایران گفتگوهای خوبی درباره برجام داشتیم


